
Nijmegen, 17-02-2023

Aan het College van Burgemeester en Wethouders van de gemeente Nijmegen

Schriftelijke vragen ex art. 39 van het Reglement van Orde

Betreft: Verdwijnen Festival op ’t Eiland vierdaagsefeesten

Geacht college,

Afgelopen week ontvingen kwam het nieuws naar buiten dat Festival op ’t Eiland niet terug gaat 
keren tijdens de Nijmeegse vierdaagsefeesten. De organisatie geeft aan dat het door de torenhoge 
materiaal- en personeelskosten onmogelijk is het festival in de huidige vorm opnieuw te organiseren. 
Een gemis voor onze stad. Het Festival op ‘t Eiland staat al jarenlang bekend als culturele oase waar 
mensen op af komen om de immense drukte van de binnenstad te ontvluchten. De organisatie staat 
voor een alternatief cultureel programma met een grote verscheidenheid aan theater, muziek, 
feesten, lezingen en zelfs workshops, zoals je dat nergens anders vindt in onze stad.

Ook het aantal mensen dat richting Nijmegen trekt voor de vierdaagsefeesten blijft groeien. 
Afgelopen jaar is gebleken dat we een locatie als het stadseiland Veur-Lent heel hard nodig hebben 
gezien de enorm gestegen hoeveelheid bezoekers van de vierdaagsefeesten. Zij passen simpelweg 
niet allemaal op een veilige manier in onze binnenstad. 

Wij stellen u daarom de volgende vragen:

1. Herkent het college het beeld dat het aantal bezoekers van de Nijmeegse vierdaagsefeesten 
blijft toenemen en we locaties buiten de binnenstad hard nodig hebben?

2. Is het college het met ons eens dat Festival op ’t Eiland, gezien haar hoogwaardige culturele 
aanbod dat niet vergelijkbaar is met andere evenementen in de stad, van grote toegevoegde 
waarde is voor de Nijmeegse vierdaagsefeesten?

3. Heeft het college onderzocht of het mogelijk is Festival op ’t Eiland toch terug te laten keren 
tijdens de Nijmeegse vierdaagsefeesten, bijvoorbeeld door een structurele subsidieregeling 
te verlenen? 

4. Zo nee, is het college dan bereid om, eventueel samen met de organisatoren van Festival op 
’t Eiland, te onderzoeken of een ander hoogwaardig cultureel evenement buiten de 
Nijmeegse binnenstad georganiseerd kan worden tijdens de vierdaagsefeesten?

Wij zien uw antwoorden met belangstelling tegemoet.

Met vriendelijke groet,

Namens de fracties van D66 en Groenlinks

Sophie den Ouden en Louisa Tumiwa 


